
VERSLAG OVERLEG BUREN - BRAXGATA – PRD SCHORRE – LOKAAL BESTUUR BOOM 21-12-2022 

 

De burgemeester verwelkomt iedereen, het is heel lang geleden dat we elkaar hebben kunnen 
spreken door de 2 jaar covid die ertussen zat. Bedoeling is om te overlopen wat er verbeterd is en 
waar nog aandachtspunten liggen. 

1. Parkeeroverlast 
- Die is er nog steeds in Hoek, bermen Kleistraat (hier ook meer van Musette). Buren halen aan 

dat er enkele zaken beloofd zijn die nog niet uitgevoerd werden: betere communicatie naar 
de parkings van Schorre, stewards en borden met verwijzing naar de parkings. Mensen die 
parkeren en uitstappen met hockeystick worden aangesproken door de buurt en weten vaak 
niet dat er parkings zijn. 

- Er wordt opgemerkt dat het vaak niet enkel over Braxgata gaat maar er is nu ook een 
sporthal waar soms belangrijke basketmatchen zijn en die kunnen samenvallen met 
wedstrijden van Dames en Heren 1, het is dus een gezamenlijk verhaal. Bij matchen wordt er 
telkens in mailings verwezen naar de parkings. 

- De burgemeester haalt aan dat er handhaving kan zijn maar dan moeten er juiste borden 
geplaatst worden; eventueel bewonerskaarten. De buurt is geen voorstander van 
bewonerskaarten. Gemeenschapswachten kunnen beboeten maar wel voor iedereen die dan 
fout staat, er kan niet ‘selectief’ geschreven worden. 

- Bij evenementen Schorre wordt  het systeem met de nadars gebruikt en is er ook specifieke 
communicatie naar P1 en P2. Er wordt opgemerkt dat de inrit naar de P2 te laat wordt 
opgemerkt en niet goed is aangeduid.  er is een tweede inrit mogelijk die nu niet gebruikt 
wordt maar dat moet met dienst mobiliteit besproken worden of dit kan, een op- én afrit in 
de Kapelstraat voor P2. 

- GPS-probleem met benaming Hoek, vrachtwagen rijden zicht vast in de kleine straatjes 
terwijl ze in Hoek 76 moeten zijn; ooit suggestie om naam ‘Hoek 76’ te veranderen maar niet 
aangenomen 

- We moeten ons ervan bewust zijn dat er verschillende maatregelen kunnen genomen 
worden maar dat dit probleem nooit helemaal van de baan is, chauffeurs zullen hun weg 
blijven zoeken 
 

Conclusie:  

 Buren maken een voorstel van plan waar exact ‘afschrikkingsborden’ kunnen komen en 
welke borden dit kunnen zijn. Dit bezorgen ze aan het lokaal bestuur en dit moet dan op een 
commissie besproken worden ter goedkeuring  

 De Schorre was reeds aan het bekijken om de doorgang van de P2 langs het padje naar 
beneden te verbeteren 

 In – en uitrit P2 bekijken en voorleggen aan mobiliteit en commissie 
 Op de grote borden waar nu P ‘gesloten/open/voorbehouden’ kunnen nieuwe bordjes 

gemaakt worden voor Braxgata en Phantoms basket met logo’s, clubs kunnen die er dan zelf  
in steken bij bv grote matchen ; dit is met een cijferslot   

 Afspraken maken tussen clubs en Schorre om kalenders naast elkaar te leggen om op 
voorhand te weten wanneer er veel volk op dezelfde moment zou komen 

 



2. Geluidsoverlast 
- Bij politie is maar 1 melding genoteerd in 2022; buren hebben wel naar eigen zeggen gebeld 

in oktober enkele weken na elkaar en er is ook 3 december een mail gestuurd naar de 
gemeente.  

- Braxgata beaamt dat er inderdaad toen iets fout is gelopen en de verantwoordelijken hiervan 
zijn hierop aangesproken. Tijdens gewone weekends is er nooit muziek buiten, enkel bij de 
10 à 12 matchen van Dames en Heren 1 en een 2 à 3 toernooien op 1 seizoen, dit is niet veel. 
Het registratiesysteem van de geluidsmeter is momenteel stuk maar een nieuwe is besteld. 
Verder is het de bedoeling dat bij de herinrichting van de tribune, de geluidsboxen anders 
gericht gaan worden naar het plein toe en dus niet naar de Kapelstraat. De 
vergunningsaanvraag is binnen bij de Provincie, de behandeling zal een 3-4 maanden duren 
en dan dient het nog uitgevoerd te worden. Dit zal eerder najaar 2023 worden. De 
‘afscheiding’ door de tribune zelf zal ook al een geluiddempend effect hebben.  

- Er wordt opgemerkt dat er een methode bestaat om deze spreiding van de boxen goed te 
doen, zo kan je kleinere maar meer installaties voorzien die wel hetzelfde geluid samen 
hebben.  

- De buren vragen of de metingen kunnen bekeken worden.  
 
 Afwachten wat nieuwe tribune en herplaatsen boxen zal geven – onderzoeken welk 

systeem beste hier 
 Nieuwe geluidsmeter binnenkort  
 Bij muziek in het clubhuis, deuren/schuiframen toe houden  

 
3. Lichtoverlast 
- Braxgata: er werd vorig jaar geïnvesteerd in nieuwe ledverlichting en armatuur van het 

hoofdplein (1); de ‘oude’ verlichting werd verplaatst naar velden 2 en 3. De verlichting werd 
gekeurd, dit is verplicht, want er moet 500 lux gehaald worden (tot min 400 lux op bepaalde 
plaatsen) om wedstrijden te mogen organiseren.  

- Buren melden dat de tuinen op sommige plaatsen nog steeds te fel verlicht zijn , anderen 
vinden dit geen probleem. Er wordt gevraagd om te bekijken om kappen te voorzien aan de 
lichtpalen zijde Kapelstraat. Er werd door de buren jaren geleden een mail gestuurd met info 
om gratis advies te krijgen  - VITO kan dit geven.  

- Burgemeester vraagt om deze gegevens te bezorgen aan de diensten. Er zijn nog andere 
plakken in Boom zoals atletiekplein/vitesse en voetbal waar het licht fel is en dit kan niet 
altijd opgelost worden; Braxgata houdt ook goed in het oog dat de lichten na de training 
direct uitgaan, 22u ten laatste. 
 

4. Kalender Schorre 
- De nieuwe directeur, Manuel Jaskowiak stelt zich voor en licht de kalender toe :  
- De Superprestige  en Putteke Winter zijn net voorbij en ook gepland in 2023 
- 17/12 – 8/1: Wintercircus  
- 8/1 – Trailrun De Schorre 
- 24/2 – Lichtpuntjes tegen kanker 
- 26/3 – Opening toeristisch seizoen  
- 30/4 tot 1/5 – Countrylife beurs – 1000 pers 
- 20 & 21/5 Theater aan’t water en Schorremorrie – 3500 pers 
- 29/5 Plantendag  
- 21–23/7 – Tomorrowland 



- 28-30/7 – Tomorrowland 
- 7-8/10 – Spartacus Run  
- 8-9/12 – Putteke Winter  

De max.  17 dagen met elektronische muziek zitten hiertussen. Het kan wel zijn dat er privé- 
of bedrijfsfeesten zijn maar ze mogen dan enkel binnen muziek gebruiken. Het zou goed als 
De Schorre zelf de meldingen binnenkrijgt van buren en dit niet via een omweg moet 
gebeuren. Er is tevens ook de intentie om overleg met de clubs op te starten om kalenders 
op voorhand te bekijken zodat er kan beslist worden om bv het systeem van nadars en 
stewards te starten als er verschillende ‘kleinere’ evenementen of tornooien tegelijkertijd 
zijn.  
 

5. Andere 
- Het vangnet zijde huizen Kapelstraat werd vervangen en verhoogd, dit is opgelost 
- De beplanting is oké  
- Het probleem met het water is ook in orde, Pidpa is hier komen reinigen 
- Het wordt erg gewaardeerd dat er toegelaten wordt dat kinderen uit de buurt mogen 

voetballen op het plein; voorwaarden moeten wel gerespecteerd worden: geen noppen, niet 
tijdens de eigen trainingen en met respect dus jongeren van buiten Boom die in groep komen 
met fietsen en brommers kan niet. Er is discussie over al dan niet afsluiten van de terreinen 
hierdoor, hopelijk is het niet nodig. 

- Er wordt aandacht gevraagd voor het blootliggen van het asbeststort aan de andere zijde van 
de Bosstraat; dit is schadelijk voor de gezondheid van sporters, wandelaars,…. Blijkbaar weet 
de Vlaamse Waterweg wel dat er terug stukken vrij liggen maar is dit op moeilijk bereikbare 
plaatsen.   de burgemeester zal vragen aan hen om het besluit dat uitgevaardigd is toen, te 
volgen en een afdekking te voorzien 

- De burgemeester deelt ook mee dat er ANPR-camera’s komen in de Kapelstraat. Eerst wordt 
dit uitgevoerd in de NIelsestraat 

- Er wordt gevraagd wanneer de berm aan Hoek (nieuwe verkaveling) wordt aangelegd als 
parkeerstrook  zal aan schepen Sanchez gevraagd worden; met de wijkwandeling is dit ook 
ter sprake geweest en de schepen heeft toen meegedeeld dat dit in eigen beheer gedaan 
wordt en dus afhankelijk is van de interne planning. 
 

 


